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Nr. 3799 din 27.11.2012

Proces-Verbal,

Incheiat astazi 27.11.2012, orele 16, in cadrul §edintei ordinare a Consiliului
Local Sabaoani, convocata de catre Primarul Comunei prin dispozitia nr. 470 din
23.11.2012. Lucrarile §edintei se desfas.oara la sediul Primariei, in sala de §edinte.

La §edinta participa: doamna primar, doamna secretara, toti consilierii cu
exceptia d-lor: Pal Florentiu §i Varga Adrian. La §edinta mai participa un grup de
cetateni de pe str. Toporas.ului in persoana domnilor/(doamnelor): §tefan Nicoleta,
Sescu Maria, Antoci Lucian, Perca Gabriela Nadia, Diac Mihaela §i Dumea Teodora.

In continuare d-na secreatara invita pe d-nul Antoci losif sa preia conducerea
sedintei.

D-nul Antoci losif preia lucrarile § edintei s. i inainte de a prezenta ordinea de zi
propune sa fie audiati cetatenii prezenti pentru a-§i prezenta doleantele. D-na Perca
Gabriela Nadia ia cuvantul §i solicita in numele tuturor urmatoarele: infiintarea retelei
de distribuiere a energiei electrice pe strada Toporasului, pietruire strada, tablite
stradale, marcare strada. D-na Primar o informeaza ca prin proiectul de hotarare pentru
rectificarea bugetului local a prins suma de 50 mii lei pentru realizarea proiectului
tehnic, iar in anul urmator spera ca se va efectua lucrarea propriu-zisa de infiintare a
retelei electrice. D-nul Cobzaru Eugen intreba unde s-au prins cei 50 mii de lei pentru
str. Topora§ului. D-nul Pre§edinte ii explica sa se uite pe anexa 4, capitolul 70.02.

D-nul Antoci Lucian este de parere ca atunci cand se deschide o strada noua
trebuie asigurate si utilitatile. Dupa aceste discutii d-nul pre§edinte supune la vot
procesul verbal al §edintei trecute, acesta fiind aprobat de toti consilierii prezenti, cu
exceptia d-lui Cobzaru Eugen care este impotriva.

In continuare d-nul presedinte supune la vot introducerea pe ordinea de zi
propusa de d-na primar, a punctului propus de d-nul Cobzaru Eugen, propunere care
este aprobata de d-nul Robu losif, Robu Adrian, Macinca Felix, Cobzaru Eugen §i
Ciobanu Mircea, restul fiind impotriva. Dupa aceasta d-nul presedinte supune la vot
aprobarea ordinii de zi conform dispozitiei de convocare, propunere care este aprobata
de toti consilierii-

Dupa aceasta se trece la punctul 1 al ordinii de zi, d-na primar prezinta raportul,
iar comisiile rapoartele.Nefiind discutii d-nul pre§edinte supune la vot proiectul de
hotarare prezentat, care este aprobat de toti consilierii.

In continuare se trecc la analiza punctului 2. D-na primar prezinta o adresa de la
liceu, iar comisiile rapoartele.

Nefiind discutii d-nul presedinte supune la vot proiectul de hotarare prezentat,
care este aprobat de toti consilierii.
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In continuare se trece la analiza punctului 3. D-na primar prezinta expunerea de
motive, iar comisiile rapoartele. D-nul Robu Adrian intreaba daca in aceasta asociatie
pot intra §i alte firme. D-na Primar ii raspunde da, orice firma de pe raza celor 4
comune care sunt membre ale asociatiei.

Nefiind discutii d-nul pre§edinte supune la vot proiectul de hotarare prezentat,
care este aprobat de toti consilierii.

In continuare se trece la analiza punctului 4. D-na Primar prezinta adresa de la
gradinita Sf.Ana, iar comisiile prezinta rapoartele.

Nefiind discutii d-nul pres.edinte supune la vot proiectul de hotarare prezentat,
care este aprobat de toti consilierii.
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In continuare se trece la analiza punctului 5. D-na primar prezinta expunerea de
motive, iar comisiile rapoartele. D-nul Ursache Gheorghe intreaba daca persoana care
solicita aceasta vanzare este serioasa deoarece s-au mai aprobat vanzari de terenuri §i
nu s-au finalizat cu mtocmirea actului de vanzare cumparare. D-na secretara ii
raspunde ca este o persoana serioasa.

Nefiind discutii d-nul presedinte supune la vot proiectul de hotarare prezentat,
care este aprobat de toti consilierii.

In continuare se trece la analiza punctului 6. D-na primar prezinta expunerea de
motive, iar comisiile rapoartele. Au loc discutii, d-nul Robu Adrian propune sa se
vanda §i dispensarul daca e posibil. Dnul Cobzaru Eugen propune ca vanzarea sa se
faca direct fara licitatie, considerand ca exista un drept de preemtiune al solicitantului.

Dupa aceasta nemaifiind discutii d-nul pre§edinte supune la vot proiectul de
hotarare care este aprobat de toti consilierii.

Dupa aceasta nemaifiind discutii d-nul presedinte declara Tnchise lucrarile
sedintei.

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal, Tntr-un singur exemplar
care se pastreaza la dosarul §edintei de consiliu pe luna noiembrie 2012.

Pres.edinte de s.edinta
Consilier,

Secretar,
Robu Maricica


